



王鋼（中國北京）

IGT 科技開發（北京）有限公司總經理

Wang Gang

General Manager of IGT (Beijing) Technology Ltd

演講主題 Theme :

以責任博彩理念踐行彩票社會責任

Implementing the Social Responsibility of Lottery with Responsible Gaming

IGT 科技開發（北京）有限公司成立於 2009 年，現有員工約 300 人，主要從事博彩相關的遊戲及系統軟體的產品管理，研發以及客戶支援等業務。服務客戶遍及全球。王鋼自 2009 年初參與北京公司的籌建並負責研發管理工作超過 9 年，對博彩行業相關的產品及業務具有深入的瞭解。在加入 IGT 之前王鋼在朗訊科技，摩托羅拉等知名外企有十餘年的工作經驗。

David Wang, the managing director of IGT Technology Development (Beijing) Co. Ltd. IGT Beijing office has been set up since 2009, currently it has around 300 employees who are working on product management, product development and testing, as well as customer support functions. It serves the customers around the world.

David has been involved in the set up of IGT Beijing office since the very beginning and has over 9 years experiences in R&D management. He has in-depth knowledge and understanding of industry business and products. Prior to joining IGT, David has over 10 years working experiences in telecommunication companies such as Lucent Technologies, Motorola, etc.